
Ivanec zaslužuje bolje i treba promjene! Đuras i njegov tim donijet će te 

promjene!!!

15.11.2024.

HDZ Grada Ivanca te prvi čovjek stranke i predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca, 

Zdenko Đuras, jasno su stali na stranu građana Ivanca koji žele rješavanje brojnih 

problema vezanih uz projekt Aglomeracije koji već godinama muče građane tog grada. 

Upravo iz tog razloga gradonačelniku Miloradu Batiniću HDZ i Zdenko Đuras postali su 

opasnost zbog čega sada ponovo u dogovoru sa SDP-om kreće u smjenu Đurasa s 

mjesta predsjednika Gradskog vijeća. O tome je na konferenciji za novinare progovorio 

Đuras, zajedno s vijećnicima Ljudvekom Cikačem, Nikolom Sedlarom te županom 

Varaždinske županije Anđelkom Stričakom.

- Zbog toga jer smo kao HDZ Grada Ivanca, i ja osobno kao predsjednik Gradskog vijeća, 

stali na stranu građana i inzistiramo na rješavanju problema koji su nastali zbog 

provođenja projekta Aglomeracija, slijedi "kazna". odnosno moja smjena na mjestu 

predsjednika Gradskog vijeća. Ako je to kazna jer želim pomoći građanima kojima je 

Aglomeracija stvorila velike probleme u svakodnevnom životu, spreman sam podnijeti tu 

kaznu, ali i veću ako treba jer i dalje ću biti na strani građana i tražiti da se riješe njihovi 



problemi - rekao je Đuras te poručio kako ga nikakve smjene neće ušutkati kada je u 

pitanju rješavanje problema sugrađana.

- U tome je cijela istina. Gradonačelnik Batinić ne dozvoljava neposluh, a to smo mi upravo

napravili. Oglušili smo se na njegove priče, izgovore, izmišljanja, opravdavanja i tražimo 

rješenje problema naših sugrađana - rekao je Đuras te se dotaknuo SDP-a, novih/starih 

partnera Batinića.

- SDP-ovce toliko brinu problemi građana oko Aglomeracije da su njihovi vijećnici 

prespavali tematsku sjednicu kada su sve političke stranke od dionika na projektu tražili 

objašnjenja i istinu pa čak i jedan vijećnik Batinićeve nezavisne platforme. Svi su 

postavljali pitanja, osim SDP-a jer za njih problema nema. SDP je izabrao stranu. Dok je 

HDZ s jedne strane ceste zajedno s građanima, SDP je odlučio stati protiv njih na stranu 

Batinića - zaključio je Đuras.  

Vijećnik Ljudvek Cikač ponovio je riječi s nedavne tematske sjednice kada je naglasio da u

dobrom dijelu Ivanca vlada izvanredno stanje koje već godinama stvara probleme brojnim 

građanima.

- Ako su ceste do kuća razrovane više od dvije godine, ako neplanirani popravci auta zbog

toga koštaju više stotina eura, ako su kuće pune prašine, ako ljudi uz ceste ne mogu sušiti 

rublje jer im se zaprlja od prašine, u konačnici, ako neki ugostiteljski objekti imaju pad 

prometa zbog aglomeracije u Ivancu i do 50 posto, to za neke jest izvanredno stanje, 

priznao to Batinić i njegovi ili ne - poručio je Cikač.

Nezavisni ivanečki gradski vijećnik Nikola Sedlar istaknuo je da su svi ostali iznenađeni 

političkom kuhinjom u angažmanu gradonačelnika Milorada Batinića.

- Do smjene aktualnog predsjednika Gradskog vijeća Zdenka Đurasa dolazi samo zato što

smo na protekloj sjednici Gradskog vijeća postavili otvorena, odnosno direktna pitanja 

građana grada Ivanca koja ih već dugi niz godina muče vezano uz aglomeraciju. Vidimo 

da su ta pitanja jako uzdrmala Gradsku organizaciju SDP-a i našeg aktualnog 

gradonačelnika, pa oni u jednom mandatu u četiri godine ponovno stupaju u nekakav 

politički brak, očito samo zato da bi zaštitili sebe i svoje interese - rekao je Sedlar.



Predsjednik varaždinske Županijske organizacije HDZ-a i župan Anđelko Stričak istaknuo 

je da je do zahtjeva za razrješenje Đurasa došlo iz nekoliko razloga. 

- Kao prvo, prije tjedan dana HDZ je u gradu Ivancu održao svoju klauzuru koja je bila 

najbolje posjećena do sada. Nikada se u kino dvorani u Ivancu nije okupilo toliko naših 

kolega, simpatizera, onih koji podupiru politiku HDZ-a. Kao drugo, gospodin Milorad 

Batinić i SDP više ne mogu zaustaviti sve ove investicije o kojima se pričalo nekih desetak 

godina. Treće, nikad u jednom mandatu se nije dogodilo da se jedni te isti politički akteri 

nekoliko puta žene i razilaze. Ovo je jedinstven slučaj u Hrvatskoj, toga još nije bilo. Ako 

se dogovorila neka koalicija i nakon toga pala, išlo se na izbore, osim u Ivancu – rekao je 

Stričak dodajući da je, kada su u pitanju Milorad Batinić i SDP, moguće da se nekoliko 

puta dogovaraju, sklapaju koalicije i razilaze te uputio pitanje: Za što se to izborio SDP 

Grada Ivanca? 

- To ne zna nitko, ne zna niti Google. Baviti se 20 godina politikom i nemati jedan jedini 

rezultat je doista poražavajuće, a ovaj zahtjev za razrješenjem Zdenka Đurasa je potez 

očajnika. Vidljivo je da Grad Ivanec zaslužuje promjene, da građani Ivanca podržavaju 

promjene, a te promjene predvodi upravo Đuras sa svojim suradnicima. Stoga pozivam 

sve Ivančanke i Ivančane da ga u tome podrže i da se priključe toj ekipi za promjene jer 

Ivanec može bolje. Između ostalog, to smo dokazali u ovom mandatu u kojem se nakon 20

godina dograđuje škola, kreće se s izgradnjom brze ceste i Ivanščica će napokon dobiti 

svoj zasluženi status, a to je status parka prirode – završio je Stričak.

Predsjednik GO HDZ-a grada Ivanca

Zdenko Đuras








